
Strzelce Opolskie, 02 lipca 2021 r. 

OR.0003.11.2021 

 

Szanowny Pan Tadeusz Goc 

Burmistrz Strzelec Opolskich 

 

W załączeniu przekazuję interpelację radnego zgłoszoną w dniu 30 czerwca 2021 r. 

podczas obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej: 

1) Radny Bogusław Farion złożył interpelację w sprawie uruchomienia świecenia 

nowych punktów świetlnych na terenie Suchej. Wykonane inwestycje w oświetlenie 

ulic na terenie Suchej spotkały się z dużą akceptacją społeczną. Z irytacją zauważają 

zainteresowani, że punkty świetlne nie świecą. Wnioskuję o dołożenie starań, aby 

lampy wreszcie świeciły. 

Uprzejmie proszę o zajęcie się sprawą i przekazanie odpowiedzi zgodnie 

z zapisami ustawy o samorządzie gminnym i statutu gminy do biura obsługującego Radę 

Miejską w nieprzekraczalnym terminie do dnia 13 lipca 2021 r. 

 

Z poważaniem 
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